

# 特殊學習需要兒童活動

Programme for Children with SEN

分隊工作目標 Target / I : spiritual 靈性

4503.2409/C16

## 遊戲輔導時間 Child Centered Play Time

**日期 Date** 個別預約

Individual appointment

**時間 Time** 每節45分鐘 / 45 minutes per session

**地點 Venue** 佐敦會所 / Jordan Centre

**費用 Fee** \$600 (共4節) \$600 (4 sessions in total)

**備註 Notes** 有興趣參加者須先行填寫報名表或致電預約負責職員，面見評估後才可繳費參加  
Interested participants may fill in the registration form or call the staff responsible to make an appointment for face-to-face assessment before payment.

### 目的 Objective

透過遊戲治療服務，疏導兒童的情緒、焦慮、社交及行為問題，從而得到自我治癒，認識並接納自己、增強自信、發展潛能，以積極態度面對人生。  
Helping children to make choices and be responsible for their choices, and developing a more positive self-concept, self-esteem & self-confidence

### 內容 Content

遊戲治療服務  
Child Centered Play Therapy

**對象 Target** 6-10歲 / Aged 6-10

**名額 Quota** 2名 / 2 Participants

**負責同工 Staff Responsible** 袁惠儀 (YUEN Wai-ye)

分隊工作目標 Target / I : spiritual 靈性

4503.2409/C17

## 專注 ONE ON RUN (9/24-12/24) Concentration, one on run

**日期 Date** 個別預約

Individual appointment

**時間 Time** 每節45分鐘 45 minutes per session

**地點 Venue** 佐敦會所 / Jordan Centre

**費用 Fee** \$600 (共4節)

\$600 (4 sessions in total)

**備註 Notes** 有興趣參加者須先行填寫報名表或致電預約負責職員，面見評估後才可繳費參加  
Interested participants please fill in the registration form or call the responsible staff to make an appointment for face-to-face assessment before the payment.

### 目的 Objective

透過遊戲、故事和肢體運動，讓參加者學習聆聽和專注力。  
Boosting concentration through games, stories and physical exercises.

### 內容 Content

按個別要，為參加者提供包括遊戲治療；並視覺、聽力等不同專注力訓練  
Providing participants with play therapy and different concentration training.

**對象 Target** 懷疑有專注力不足或過度活躍的小學生(適合未經評估或正輪侯評估或正輪侯治療者)

Primary school students who are suspected of being Attention Deficit/ Hyperactivity Disorder.

**名額 Quota** 2名 / 2 Participants

**負責同工 Staff Responsible** 袁惠儀 (YUEN Wai-ye)